
 

ZAPISNIK 
SA REDOVNE GODIŠNJE SKUPŠTINE NK VARTEKS VARAŽDIN 

 
sazvane od strane predsjednika kluba Jurice Belcara, temeljem članka 23. Statuta NK Varteks 
Varaždin, održane 16.03.2013. u prostorijama Društvenog doma u Jalkovcu, Braće Radića 61, s 
početkom u 18:15 sati. 
 
Predložen je slijedeći 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Uvodni dio – otvaranje Skupštine i verifikacija članstva (Rikardo Kahlina) 

1.1. Verifikacija organa Skupštine: 
1.2. Radno predsjedništvo (Jurica Belcar, Dražen Štruk,  Tomislav Jelenski) 
1.3. Zapisničar/tajnik (Rikardo Kahlina) 
1.4. Ovjerovitelj zapisnika (Nikola Štrlek, Vedran Šalamun) 

 
2. Usvajanje zapisnika sa Redovne godišnje skupštine NK Varteks Varaždin od 11.03.2012. godine 
 
3. Izvještaj o radu NK Varteks Varaždin u proteklom razdoblju 

3.1. Izvještaj o radu kluba 
3.2. Izvještaj o financijskom poslovanju  
3.3. Izvještaj o radu Škole nogometa NK Varteks 

 
4. Izbor članova IO i NO 
 
5. Plan rada za naredno razdoblje 
 
6. Razno 
 
Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 
 
 
Ad 1. 
 
Verifikacijska komisija (Mirko Šemiga,Vlado Puček i Renato Kalina) konstatirala je slijedeće: Od 
ukupno 74 člana Skupštine, prisutno je 44, potrebno za kvorum je 38 članova, pa su sve odluke 
Skupštine PRAVOVALJANE. 
Ad 1.2.  
Radno predsjedništvo : Belcar, Štruk, Jelenski 
Ad 1.3.  
Zapisničar : Rikardo Kahlina 
Ad 1.4.  
Ovjerovitelji zapisnika : Štrlek, Šalamun 
 
Sve Komisije kao i radno predsjedništvo jednoglasno su izabrane, te se pristupilo radu po dnevnom 
redu. 
 



 

Ad 2. 
 
Tajnik Rikardo Kahlina pročitao je i dao na raspravu Zapisnik sa redovne godišnje skupštine NK 
Varteks Varaždin od 11.03.2012. Nije bilo prijavljenih za diskusiju, pa se donosi: 
 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaća Zapisnik sa Redovne godišnje skupštine NK Varteks Varaždin održane 
11.03.2012. godine.                                                            
 
Ad 3. 
 
Predsjednik kluba Jurica Belcar podnio je izvještaj o radu kluba u proteklom razdoblju sa osvrtom na 
rezultate u sezoni 2011/2012, te s posebnim osvrtom na utakmicu 7. kola ove sezone protiv NK 
Varaždina ŠN, koju je klub na zamolbu navijača organizirao na Gradskom stadionu Varteks. Utakmicu 
je pratilo 4000 gledatelja i oborila je sve rekorde gledanosti i medijske praćenosti utakmica 
županijskog ranga. Zahvalio se u ime kluba bivšem treneru seniorske ekipe Denisu Vidačeku za sve 
učinjeno za klub u proteklom razdoblju. Zaželio je osvajanje 1. mjesta novom treneru Dejanu Caru 
koji je momčad primio na 2. mjestu sa bodom zaostatka za vodećim NK Trnjem. 
 
Tajnik Rikardo Kahlina podnio je izvještaj koji se odnosio na uređenje igrališta i objekta svlačionica. 
Postavljenje su keramičke pločice, obojani zidovi, te je napravljena fasada na dvije strane objekta. 
Glavni teren je saniran i redovito se održava. Kupljena je traktorska kosilica, a krenuli su i radovi na 
uređenju pomoćnog igrališta. Istaknut je plasman juniora u polufinale Kupa ŽNS. Podnesen je i 
financijski izvještaj o radu kluba iz kojeg je vidljivo da su prikupljena sredstva od članarina, prihoda od 
utakmica, sponzorstva i donacija članova kluba utrošena za sportsku opremu, materijal i sredstva za 
radove na objektu i igralištu, troškove natjecanja, putne troškove, te troškove dvorane. Prihodi su u 
plusu nad rashodima u iznosu od 740,74 kune. 
 
Voditelj Škole nogometa Tomislav Jelenski podnio je izvještaj o radu Škole u proteklom razdoblju. U 
Školi djeluje 5 uzrasnih kategorija, sa oko 90 mladih nogometaša. Uz njega sa djecom rade treneri 
Dejan Car, Krunoslav Beli, Tomislav Sedlar i Zoran Kastel. Na polusezoni sve kategorije nalaze se na 
prvim mjestima, a posebno su istaknuti stariji pioniri koji u cijeloj polusezoni nisu primili ni pogodak. 
U zimskoj pauzi limači su nastupili na 10-ak turnira u Hrvatskoj, Sloveniji i Austriji i ostvarili zapažene 
rezulate. Od prikupljenih članarina isplaćene su naknade trenerima, troškovi putovanja i suđenja, te 
kupnja opreme. 
 
Nije bilo prijavljenih za diskusiju, te se donosi: 
 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaćaju izvještaji o radu kluba u proteklom razdoblju bez izmjena i dopuna. 
 
Ad. 4 
 
Tajnik Rikardo Kahlina daje na glasanje prijedlog da se na osobni zahtjev dosadašnji članovi IO Dražen 
Vučković i Alen Sambolec oslobode dužnosti i da se umjesto njih u IO kluba izaberu Nikola Starčević i 
Renato Sušec. Prijavljenih za diskusiju nije bilo te se donosi: 

 
 



 

O  D  L  U  K  A 
Umjesto Dražena Vučkovića i Alena Sambolca u IO kluba sa 43 glasa za i 1 glasom protiv izabrani su 
Nikola Starčević i Renato Sušec.  
Nakon toga Rikardo Kahlina daje na glasanje prijedlog da se na osobni zahtjev dosadašnji član NO 
Tomislav Kovač, te zbog nesudjelovanja u radu kluba,Vlado Marić i Josip Tot smjene sa mjesta 
članova NO kluba i umjesto njih u NO kluba izaberu Hrvoje Žigmund, Mladen Grđan i Dražen Čiček. 
Prijavljenih za diskusiju nije bilo, te se donosi: 

 
O  D  L  U  K  A 

Umjesto Tomislava Kovača, Vlade Marića i Josipa Tota, u NO kluba izabrani su sa 43 glasa za, 1 
suzdržanim i 0 protiv : Hrvoje Žigmund, Mladen Grđan i Dražen Čiček. 
 
Ad. 5 
 
Plan za naredno razdoblje iznio je predsjednik kluba Jurica Belcar. Seniorska ekipa ima imperativ 
osvajanja 1. mjesta i plasman u 1. ŽNL, a mlađe kategorije bi trebale zadržati vodeće pozicije u svojim 
ligama. Članovima Skupštine kluba predočen je i dugogodišnji plan razvoja kluba koji je predstavljen 
na okruglom stolu „Budućnost nogometa u Varaždinu“ u Gradskoj vijećnici 8.3.2013. U sezoni 
2013/2014 sve mlađe kategorije (U-10, U-12, U14, kadeti i juniori prijavit će se za natjecanje u 
kvalitetnim ligama Regije Sjever. 
 
Nastavit će se radovi na uređenju objekta i igrališta. 
 
Radit će se na stvaranju pozitivnog imidža kluba, te se svi članovi kluba, igrači i treneri upozoravaju da 
su na treninge, utakmice i ostala događanja u organizaciji kluba obavezni dolaziti isključivo u 
majcama i trenirkama sa obilježjima kluba. 
 
Također se predlaže da se roditeljima koji plaćaju članarine za djecu u Školi nogometa omogući po 
jedan glas na Skupštini kluba za slijedeće razdoblje. 
 
Tvrtka sportske opreme Fotex, koja je u dosadašnjem djelovanju Škole nogometa pomagala sa 
opremom, obvezuje se u narednom razdoblju sponozorirati Školu sa 15.000,00 kuna godišnje. 
Predlaže se da se u ime Škole doda ime sponzora te da ono glasi Škola nogometa Varteks-Fotex. 
Prijavljenih za diskusiju nije bilo, te se donosi: 
 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaća plan rada kluba za 2013. godinu bez izmjena i dopuna. 

 
O  D  L  U  K  A 

Jednoglasno se prihvaća da su svi igrači i treneri kluba na treninge, utakmice i ostala događanja kluba, 
obavezni dolaziti u odjeći (majce,trenirke) sa obilježjima kluba. 
 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaća da naziv Škole bude Škola nogometa Varteks-Fotex. 
 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaća da roditelji polaznika Škole nogometa koji uredno podmiruju naknade za 
treniranje (članarine) za svoje dijete imaju pravo na jedan glas na Skupštini kluba.  



 

Ad. 6 
 
Pod ovom točkom nije bilo prijavljenih za diskusiju. 
 
Skupština završena u 18,55 sati. 
 

D  O  V  R  Š  E  N  O 
 
 
 
 

Zapisničar                                                                           Ovjerovitelji zapisnika 

Rikardo Kahlina      1. Nikola Štrlek 

___________________                                                          _______________________ 

                                                                                                    2. Vedran Šalamun  

       _________________________ 

 


